
 

 
Referat 
Styremøte 2-2022 – 07.09.2022 

 

Sted: Teams (kl. 17:00 – 18:00) 

 

Til stede:  
Styret: 

Per Dag Hole (PDH) 
Kristin Hille Valla (KHV) 
Bengt Fasteraune.(BF) 
John Olsen (JO) 
Raymond Sørensen (RS)  
 

Sekretær:  Trond Stensby (TS)        

Forfall: 

Kristin Prestvold (KP)  

 

Sak 05/22 – Planlegge, organisere og gjennomføre arbeidsplan 

levert Riksantikvaren. 

PDH 

Viste til brev fra Riksantikvaren med tilsagn om midler, kr. 300.000,-, for kjøp av tjenester i 

2022. 

Prosjektet er på «oppløpet» for å komme med på tnetativ liste. 

Vi er i en ny posisjon ift RA og Miljødirektoratet. Lettere å få kontakt med, og samtalene er mer 

konkrete.  

Viktig å etablere en permanent struktur for å løse arbeidsoppgaver og sørge for kontinuitet, jf. 

innspill fra Raymond: 

Få plass en daglig leder-funksjon som kan serve RA og Miljødirektoratet osv., og frikjøp /kjøp av 

tjenester på utredning av ulike fagtema. Samordne med behovet for prosjektledelse på 

Villreinløypa/Verdiskapingsprogrammet for villrein. 

KHV 

Foreslo å forhøre seg om Erling Gjelsvik i Innlandet FK kan «frikjøpes». 

Har kontakt med Statsforvalteren i Møre og Romsdal. 

JO 

Har tidligere forespurt Jostein Bergstøl om frikjøp. OK og avklart med leder. 

God kopling til Norsk villreinsenter , gir faglig og lokal forankring. 

…  

Aktuelle frikjøp: Jostein Bergstøl (John følger opp); Erling Gjelsvik (Trond følger opp) 

Raymond sjekker ut med Miljødirektoratet. 



 

Kristin kontakter Statsforvalteren i Møre og Romsdal. 

Bengt orienterer politisk ledelse i departementet, og leder av næringskomiteen. 

Per Dag orienterer RA om status. 

Trond leverer på pkt. 3 og 4 i arbeidsplanen. 

Sak 06/22 – Eventuelt nytt fra Riksanitkvaren 

PDH 

Siste er brevet frå 05.07.22, om tilsagn om midler. 

Sak 07/22 – Økonomi   

Saldo på fond er pr 31.12.2021  236.000 

Miljødirektoratet 100.000 

RA (brukes 2022) 300.000 

Innlandet? 200.000 

SUM prognose 836.000 

 

Søkt Møre- og Romsdal FK om 200’ (Trond følger opp) 

Statsforvalteren i Møre og Romsdal (Kristin følger opp) 

 

Sak 08/22 – Eventuelt 

Møte IUCN. Fredag 09.09.22 

Trond og John deltar. 

Utkast til presentasjon OK, få med at villreinen er rødlistet art. 

Nytt styremøte 

I løpet av to – tre uker, når alle har fulgt opp sine oppgaver. 

Hjerkinn, 07.09.22 

Trond Stensby 

ref. 


